
 

 

Registratienummer: 2015030887 

Commissie Bestuur en Middelen op donderdag 12 februari 2015  

 

Aanwezig: F. Wehrmeijer (Liberaal Bloemendaal), M. Roos-Andriessse (Hart voor Bloemendaal), M. 

van der Burgt (GrL), P. Boeijink (VVD), C.van Stralen (D66), H. Koster (PvdA), M. Schnackers (CDA). 

Afwezig: R. Kruijswijk (GrL) 

College: wethouder T. Kokke, wnd. burgemeester A. Emmens-Knol. 

Voorzitter: Th. Wolf 

Griffier: G.de Graaf 

Besluitenlijst: 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

De heer Kruijswijk (GrL) is afwezig en wordt vervangen door mevrouw Van der Burgt. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Burger aan het woord 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie 

Er zijn geen mededelingen.  

 

5. Vaststellen van de besluitenlijst van 15 januari 2015 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

 

6. Lijst van toezeggingen door B&W 

 TCM 24 – (13 november 2014) Burgemeester Emmens zal nav van een vraag van HvB – over 

de procedure voor de verzending van geheime stukken - de procedure schriftelijk aan de 

raad kenbaar maken. Een integraal stuk zal in april gereed zijn. 

 TCM 26 – (12 december 2014) Burgemeester Nederveen zegt toe de mogelijkheid van een 

flitspaal op de Rijksstraatweg met de politie te bespreken. De politie heeft het in 

behandeling/onderzoek. De toezegging kan daarmee van de lijst af. 

 TCM 28– (12 december 2014) Wethouder Kokke zegt toe in februari 2015 een overzicht toe 

te sturen met daarop de OZB tarieven gedifferentieerd naar de diverse woningsoorten. Blijft 

open staan. 

 TCM 01 (15 januari 2015) De burgemeester zegt toe om bij het veiligheidsbeleidsplan, een 

actielijst te maken waaruit blijkt wat gerealiseerd gaat worden en deze aan de commissie 

voor te leggen, binnen twee maanden. Burgemeester Emmens is er mee bezig en zal 

ook de procedure opnemen. 

 

7. Lijst van ingekomen stukken aan de gemeenteraad van 19 februari 2015 

Er zijn geen verzoeken tot agendering. 

 

8. Rondvraag 

D66 stelt vragen over de opdracht die de burgemeester van de Commissaris van de koning 

gekregen heeft en de wijze waarop de kosten gedekt worden. 
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Burgemeester Emmens antwoordt dat zij op 18 februari haar plan van aanpak aan het presidium 

zal presenteren. De financiële gevolgen worden in de voorjaarsnota verwerkt. Er zal aangesloten 

worden bij lopende trajecten/thema’s binnen de organisatie. 
De vragen van Hart voor Bloemendaal over parkeren rond station Heemstede horen bij de 

commissie Grondgebied. 

De vraag van Hart voor Bloemendaal over het beleidsplan ‘Red jezelf bij een ramp’ zal op een 
ander moment aan de orde gesteld worden. 

 

9. Presentatie door voorzitter Rekenkamercommissie van Jaarverslag 2014 en Jaarplan 

2015 

De heer Van den Hoek (voorzitter Rekenkamer) geeft een presentatie. 

 

Meningsvorming 

 

10. Rekenkameronderzoek Kwaliteit raadsvoorstellen  

De heer Van der Velden (lid rekenkamercommissie) geeft een toelichting. 

De commissie is unaniem van mening dat het een goed en nuttig onderzoek is, met ernstige 

bevindingen. De commissie is blij met de gedane aanbevelingen en adviseert hier positief over. 

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerpunt naar de raad van 19 februari 2015 

kan. 

 

 

Informatie en oriëntatie 

11. Vernieuwing Participatiebeleid 

Vanuit de commissie wordt met enthousiasme gereageerd op de startnotitie. De wijze waarop 

dit beleid invulling krijgt, het advies van de landelijke ombudsman en de CDA Motie Right to 

Challenge dienen nog nader uitgewerkt te worden. 

Burgemeester Emmens geeft aan dat er nog een keer door het college naar de brief gekeken 

wordt. Ook zal het participatiebeleid onderdeel worden van een totaal traject. 

De voorzitter concludeert dat de brief als mooie eerste versie gezien wordt, maar dat het college 

er nog een keer naar zal kijken en daarbij de opmerkingen uit de commissie meeneemt. Het 

college zal kijken of de ingezette activiteiten in de organisatie nog stilgelegd kunnen worden. 

Een nieuwe brief van het college volgt. Besluitvorming door de raad staat in oktober 2015 op de 

planning. 

 

12. Managementletter accountant en collegebrief  

De heer Wehrmeijer merkt namens de auditcommissie op dat de accountant aanbevelingen 

doet. Hij zou graag zien hoe het college deze aanbevelingen over gaat nemen. 

De commissie wil van de wethouder weten hoe er met de risico’s omgegaan wordt. 
Wethouder Kokke geeft een toelichting over de wijze waarop risico’s beheerst worden. 

De commissie neemt de managementletter voor kennisgeving aan. 

 

13. Voortgangsrapportage Centrale Huisvesting 

Er worden opmerkingen gemaakt over het niet gebonden asbest op der zolder van het 

hoofdgebouw Brouwerskolk, het voortschrijdend inzicht afvalmanagement en de gebudgetteerde 

rente.  

Wethouder Kokke geeft toelichting op de drie punten. 

 

14. Informatie uit (regionale) Samenwerkingsverbanden 

Wethouder Kokke deelt mede dat het Waarderingskader positief geoordeeld heeft over de WOZ-

systematiek. Verder heeft GBKZ van het Waarderingskader de kwalificatie Goed gekregen. 

 

15. Mededelingen Auditcommissie 
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De heer Wehrmeijer (voorzitter) deelt mede dat de aanbesteding van de externe accountant 

opgepakt is.  

 

16. Mededelingen college van B&W 

Er zijn geen mededelingen. 

 

17. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.01uur. 


